



PetroChina International Iraq FZE Iraq Branch

شركة بتروشاينا انترناشيونال م.م.ح فرع العراق

Tenders Announcement

Tenders by: PetroChina International Iraq FZE Iraq Branch (PetroChina), Operator at Halfaya Oil Field (about 35 km southeast of Amarah city) in Iraq, PetroChina is assigned the operator in the consortium, alongside partners TOTAL E&P Iraq PETRONAS Carigali Sdn. Bhd. and the State Partner South Oil Company to develop Halfaya Oil field under contract (DPSC) with Missan Oil Company. The Announced Tenders are listed below:

Tender Title		Tender No.
1	Provision of Travel Support Services	HFY-CON/CS1274-1297
Bidding collection period	From 8:00 am on 21 August 2023 To 02:00 pm on 10 September 2023	
Bid Collection fee	Free Of Charge	
Technical Evaluation Criteria	<ol style="list-style-type: none">1- Compliance with the scope of supply/services of the ITB.2- Dedicated customer service support team on a 24/7 basis.3- Strong partnership with major airlines.4- Direct ticket issuing.5- IATA (International Air Transport Association) accreditation registered in Dubai, the United Arab Emirates.6- Bidder's experience in providing similar services.7- Compliance with PetroChina's terms and conditions of contract.8- Assessment result of Bidder's previous performance with PetroChina.9- Response time that meets PetroChina's requirements.10- Strong financial capacity that meet PetroChina's requirements.11- Qualified and e	

إعلان عن مناقصات

الجهة المعلنة : شركة بتروشاينا انترناشيونال م.م.ح فرع العراق (شركة بتروشاينا) المنفذة لمشروع حفل نفط الحفافية (الذي يبعد 35 كم للجنوب الشرقي من مدينة العمارة) في العراق، وقد اختيرت شركة بتروشاينا لتكون بمثابة المنفذ مع شركائها شركة توتال وشركة بتروناس وشريكهم الحكومي شركة نفط الجنوب لتنفيذ المشروع المذكور أعلاه تحت العقد الموقع مع شركة نفط ميسان . المناقصات المراد الاعلان عنها مدرجة أدناه.

رقم المناقصة	عنوان المناقصة
HFY-CON/CS1274-1297	1 توفير خدمات دعم السفر
من الساعة 8:00 صباحا من يوم 21 آب 2023 ولغاية الساعة 02:00 ظهرا من يوم 10 أيلول 2023	
فتره استلام العطاءات	رسوم المشاركة بالمناقصة
دون دفع الرسوم	معايير التقييم الفني
<ol style="list-style-type: none">1- الإستجابة لتفاصيل الخدمات والتجهيزات الموصوفه وفقاً للمناقصة.2- خدمة فريق دعم متواصل على طول فترات اليوم.3- شراكة وطيدة مع شركات الطيران الكبرى.4- إمكانية إصدار التذاكر بطريقة مباشرة.5- الإعتداع من طرف الإتحاد الدولي للنقل الجوي (IATA) مسجل في دبي، الإمارات العربية المتحدة.6- خبرة مثبتة لمشاريع مماثلة.7- الإمتثال للشروط والأحكام العامة لشركة بتروجاينا.8- نتيجة تقييم الأداء السابق لمقدم العطاء مع شركة بتروجاينا.9- وقت الإستجابة لطلبات الخدمات وفق متطلبات شركة بتروجاينا.10- القدرة المالية لمقدم العطاء وفق متطلبات شركة بتروجاينا.11- إمتلاك كوادر أكفاء ومؤهلين وفق متطلبات شركة بتروجاينا.	

2. المؤهلات و الوثائق المطلوبة للمشاركة بالمناقصة:

1.2 الرجاء اكمال تسجيل بيانات الشركة عبر موقع شركة بتروشاينا الالكتروني:

<https://eprocurement.petrochina-hfy.com>

3. معلومات الاتصال:

للحصول على معلومات الخوالية لمخيم الحفافية يمكنكم مراسلتنا على البريد الالكتروني

halfaya_procurement@petrochina-hfy.com او الاتصال على الهاتف التالي موبيل: 009647827599732 من الساعة 8.00 صباحا الى الساعة 3.00 مساءً خلال ايام

2. Qualifications and documents required for ITB package request:

2.1) please complete the registration online at PetroChina Halfaya web portal <https://eprocurement.petrochina-hfy.com>

3. Contact information: For more information about the entrance permit to Halfaya Base Camp, you can send us an E-mail to halfaya_procurement@petrochina-hfy.com or call the number Mobile: 009647827599732 from 8.00 am to 3.00 pm during the official working days.